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I Tyresö har det funnits en bred enighet om att försöka bygga bostäder i tillräcklig omfattning för att 

bostadsbristen ska kunna minska. Det har också funnits en bred enighet om att försöka sträva mot 

de mål för bostadsbyggande som finns formulerade i kommunens översiktsplan. Den aktuella 

detaljplanen har varit en viktig del i att se till att det finns bostäder nog för att minska 

bostadsbristen. Fler hyresrätter och seniorbostäder behövs båda i Tyresö. Likaså behövs lokalerna 

som planerades för samhällsviktiga funktioner som exempelvis bibliotek, fritidsgård samt Vård- och 

omsorgsboende. Vi Socialdemokrater var därför beredda att vid detta sammanträde bifalla planen 

med den justering som redovisats i ordförandeutlåtandet (dvs att minska höjden på husen mot 

Tyresövägen).  

Det är dessvärre nu ändå uppenbart att Moderaterna och Kristdemokraterna som under förra 

mandatperioden beslutade om denna plan och i den senaste valrörelsen lovade väljarna att 

genomföra beslutet nu avviker från det man då sade.  

Istället framstår det nu som att dessa partier helt vill börja om processen. Med rimliga antaganden 

om hur denna och liknande planer brukar prövas rättsligt så innebär det en tidsförskjutning på 

åtskilliga år. Därtill innebär det betydande kostnader såväl för kommunen och berörda aktörer. 

Uteblivna beslut riskerar också innebära kostnader även för enskilda kommunmedborgare.  

Mot bakgrund av detta var vi vid detta sammanträde inte beredda att rösta för ett förslag som 

innebar att processen skulle ha börjat om från början utan att det redovisats någon som helst 

konsekvensanalys av ett sådant beslut. Därför yrkade vi på återremiss för att få dessa konsekvenser 

redovisade. Vår förhoppning är fortfarande att det när effekterna blir tydliga finns en majoritet som 

är beredda att ta ansvar såväl för bostadsbyggande som för kommunens ekonomi.  


